

【Chicago 第 17 版人文類形式範例】

一、書籍 **Books**

註釋

姓名，《書名》（出版地：出版社，出版年），頁數。

參考文獻

姓名。《書名》。出版地：出版社，出版年。

Footnote

First name Last name, *Title of Book* (Place of publication: Publisher, Year of publication), page number.

Bibliography

Last name, First name. *Title of Book*. Place of publication: Publisher, Year of publication.

二、書籍中其一章節 **Chapter from a Book**

註釋

姓名，〈篇名〉，《書名》（出版地：出版社，出版年），頁數。

參考文獻

姓名。〈篇名〉。《書名》。姓名翻譯。出版地：出版社，出版年。

Footnote

First name Last name, “Title of Chapter,” in *Title of Book*, (Place of publication: Publisher, Year of publication), page number.

Bibliography

Last name, First name. “Title of Chapter.” In *Title of Book*. Place of publication: Publisher, Year of publication.

三、翻譯、編輯書籍 **Translated, Edited Book**

翻譯者、編輯者姓名列於書名後，出版地前。

Name of translator and editors are listed after the book title. In Footnotes, use abbreviation: trans., ed., or eds.

四、期刊 **Journals**

註釋

姓名，〈篇名〉，《期刊名》 卷數，期數（年份）：頁數，DOI

參考文獻

姓名。〈篇名〉。《期刊名》 卷數，期數（年份）：完整文章頁數，DOI

Footnote

First name Last name, “Title of Article,” *Title of Journal* volume number, no. issue number (Year of publication): page number of cited material, DOI

Bibliography

Last name, First name. “Title of Article.” *Title of Journal* volume number, no. issue number (Year of publication): page number of full article, DOI

五、網路 Online Sources

註釋

姓名，〈標題〉，網站名，出版社，出版日期，檢索日期（若無出版日期），網址

參考文獻

姓名。〈標題〉。網站名。出版社，出版日期。檢索日期（若無出版日期）。網址

Footnote

First name Last name, “Title of Web Page,” Name of Website, Publishing Organization, publication date, access date if no other date is available, URL.

Bibliography

Last name, First name. “Title of Web Page.” Name of Website. Publishing organization, publication date. Access date if no other date is available. URL.